
                                                                                                                      V Roudnici nad Labem 17. 7. 2023 

 

Dobrý den Tomáši, 

 

Dopis adresuji Vám, ale doufám, že si ho přečtou také ti, kteří organizovali letošní Hořcovou výzvu. Už 

rozhodování o 3. ročníku muselo být obtížné, sama jsem se neuměla rozhodnout, zda v načaté tradici 

pokračovat…  

Zveřejněná ochutnávka úkolů ale napovídala, že i letos si užijeme. Začali jsme počítat kanály v ulicích 

města… 

O půlnoci z 31. 2. na 1. 4. byli všichni členové oddílu starší  13 let vzhůru a očekávali zveřejnění úkolů. 

Moje první reakce byly nezveřejnitelné. Uvařit vodu v papírovém kelímku? Postavit most ze špejlí? 

Uplést ošatku? Tady někomu přeskočilo. Kdyby se aspoň pozapomnělo na otužování, ale to ne, to je 

asi v pomyslném „zlatém fondu úkolů“. 

Následovalo 6 bláznivých týdnů, plnili jsme individuálně, ale také na spoustě akcí, schůzek, 

víkendovek. a neskutečně jsme si hru užili. Děti, mladí, staří, rodiče a ostatní rodinní příslušníci, 

všichni. Bleskovky s  tancem kolem májky či přeměnou se v superhrdinu na veřejnosti, do všeho jsme 

šli po hlavě. 

Za sebe musím podotknout, že úkoly spočívající v covidové Výzvě ve videokonferenci s jinými oddíly, 

letos s návštěvou jiného oddílu a v odeslání pohledu mě zpočátku nenadchly, ale při jejich plnění jsem 

byla nadšená. Klobouk dolů také před tím, kdo vymyslel úkol Hopův šíp. Jeho ukládání bylo opravdu 

důstojnou vzpomínkou na Hopa. 

Umím si představit, jak nesmírně časově náročná akce byla. Úžasně klapala komunikace a celá 

evidence včetně pořadí, sčítání bodů atd. 

Na závěr všem vzkazuji, ať se nenechají znechutit stesky typu kde mám ve městě najít ještěrku, na 

vesnici dost čísel automobilů, nemáme počítač na výrobu komiksu, dost času, peněz, chuti apod. 

Hlavní je hru si užít. Pokud někdo 3 týdny marodil a pak probíhala rekonvalescence, tak se neotužoval, 

pokud je jiný po operaci kolene, prostě dřepy neudělá atd. atd. Naopak pořadatelé vycházeli vstříc 

třeba kmetům s počtem dřepů nebo „nemalířům“ s možností komiks nejen nakreslit, ale i nafotit.  

Opravdu jste připravili pro účastníky nezapomenutelné zážitky  a já moc doufám, že psychicky 

nezestárnete a za necelé roky to zase bude bomba. Buďte zdrávi, mějte se hezky a velké díky! 

 

 

                                                                                               Jitka Floriánová  

 

 

 


